
Sida 1 av 4 

 

PROTOKOLL HMS-KOMMITTÉN 

Diarienummer  

 

Biologicentrum 

Datum 2022-05-05 

Protokoll. Kommittén för Hälsa-, Miljö- 
och Säkerhet (HMS-K) vid Biologiska 
institutionen och CEC 

Närvaro 

Närvarande ledamöter 

Henrik Wendel, ordförande, Erling Jirle, ST, Huvudskyddsombud, Ulf 

Arup, Biologiska museet, Karin Hofvendahl, CEC, Eric Warrant 

Biologihuset, Wilhelm May skyddsombud CEC, Dennis Hasselquist, 

Ekologihuset 

Frånvarande ledamöter 

Ragnhild Möller, Arbetsmiljösamordnare, N-fak,  

Studeranderepresentant. Doktorandrepresentant. SACO-representant. 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Utseende av justeringsperson 

Mötet utser Karin Hofvendahl att justera dagens protokoll. 

§ 3 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställes. 

§ 4 Föregående mötes protokoll 

Protokollet gicks igenom, uppdatering av aktuella ärenden kommer i 

§6. Protokollet lades till handlingarna. 
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§ 5 Aktuella ärenden  

• Årlig SAM-uppföljning gjordes i december på både biologi och 

CEC. De handlingsplaner som gjordes då bör tas upp av HMS-K 

på nästa sammanträde. 

• Museets utbyggnad av ventilationen på ACS. Det har köpts in en 

EX-klassad fläktdriven skyddsmask så att det går att arbeta säkert 

i samlingarna, i avsaknad av dragbänkar. Det kommer inte att ske 

en ombyggnad av ventilationen för att koppla in dragskåp. Istället 

ansluts de två inköpta dragskåpen direkt i väggen med in/utluft, 

detta planeras bli klart till 31 maj. När det är klart görs en 

uppföljande skyddsrond. 

• Planeringen av evakuering av alla kontor och labb i västra delen 

av Ekologihuset är klar. Samordnas av Erling. Aggregatbytet går 

enligt plan. Containrar för lösningsmedelsförvaring anlände till 

gårdsplanen 4 maj. AV-utrustning för digitalmöten kommer att 

flyttas från stängda mötesrum (till exempel Darwin) till andra 

mötesrum, som är tillgängliga juni–augusti. 

• Kylvattenledningarna från Kemicentrum. Alternativet att lägga i 

källartak gick inte, eller att lägga rören i golvet på Ekologihuset. 

Dessutom ska man bygga om anläggningen på Kemicentrum med 

pumpar för att öka tryck och kylning, vilket troligen tar flera år, 

därför är installation av kylvattenledningen lagd i malpåse. 

• Tillstånd för brandfarlig vara. Alla hus har nu gällande sådana; 

Biologihuset, ACS och Ekologihuset. Det sista platsbesöket 

gjordes av Räddningstjänst Syd i våras i Ekologihuset. 

• Insatsplan Ekologihuset. Dessa är nu uppsatta i skåp vid 

huvudentré Ekologihuset och besiktigat av RTS vid platsbesöket 

ovan. 

• Information om skyddsrondsprotokoll och psykosocial miljö. 

Lokala skyddskommittén för naturvetenskapliga fakulteten (LSK) 

har efterlyst hur enheterna arbetar med OSA-enkäten; uppföljning 

och handlingsplaner. HMS-K ska följa upp att alla enheter gjort 

det, Henrik gavs i uppdrag att kolla upp detta. På nästa 

sammanträde bör utvalda prioriterade områden från OSA-

enkäterna presenteras, och de 3 fokusområdena som Centrala 

skyddskommittén listat, till exempel sjukfrånvarostatistik.  

• Alla HMS-K vid fakulteten har även fått i uppdrag av LSK 

(Lokala Skyddskommittén på N-fak) att från och med i år följa 

upp skyddsronder. För att underlätta detta för Erling ett excelblad 
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med datum och diarienummer för protokollen. Inkluderar både 

skyddsronder och brandskyddsronder. För att åtgärda enklare 

praktiska problem har fastighetsgruppen inrättat en "task force" 

som följer upp protokollen och åtgärdar praktiska och tekniska 

påpekanden direkt. Även att larm fungerar som de ska på 

exempelvis. handikapptoaletter, kylrum, frysrum. Enhetscheferna 

ska också uppmanas att göra uppföljande skyddsronder. Sedan har 

Erling skrivit utkast till en manual för hur HMS-K praktiskt kan 

arbeta med uppföljningen av skyddsronder, vilket involverar 

access till W3D3 och en åtgärdslista som bockas av efterhand. 

Detta visades på sammanträdet. Ledamöterna ombads komma med 

synpunkter. 

• Strålskyddsrond genomfördes i april av strålskyddsfysiker Hanna 

Holstein och Erling Jirle (som har det lokala medgivandet för 

biologi). Fokus var att de lokala strålskyddspärmarna var 

uppdaterade, och de fick med beröm godkänt. Det ska också 

skrivas "lokal strålskyddsorganisation" för biologi, görs av Erling i 

sommar. 

• Skyddsombuden har efterlyst info om delegationsordningarna, det 

vill säga. de arbetsuppgifter och ansvar som prefekten har 

delegerat till enhetschefer och motsvarande. Henrik kommer att 

lägga upp det i en Teamsgrupp. CEC ska följa samma procedur för 

delegation till intendenten, om den som finns inom biologi 

bedöms vara passande. Henrik kommunicerar med CEC. Arbete 

pågår med uppdateringar på de som fått nya uppgifter. Men för de 

chefer som delegerats ansvar av föregående prefekt behövs ingen 

uppdatering efter prefektbytet, eftersom det är rollen prefekt som 

delegerat, inte en viss person.  

• Inköpssamordningsgrupp på fakulteten har bildats från de olika 

institutionerna på naturvetenskapliga fakulteten (CEC, biologi 

med flera) på eget initiativ. 

•  CEC lokalbehov: Det finns ett inriktningsbeslut om att CEC ska 

flytta in på en våning i Geocentrum II, på grund av lokalbrist i 

Ekologihuset. Men nuvarande lokaler i Ekologihuset ska behållas. 

Nye lokalsamordnaren på naturvetenskapliga fakulteten ska 

involveras. 
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§ 6 Meddelanden och information från enheterna 

Det nya IA-systemet för tillbudsrapportering har visats vid flera möten 

i olika fora. Förhoppningsvis kan det börja implementeras i höst på 

institutioner som inte är delade med LTH, till exempel biologiska och 

CEC. 

§ 7 Nyheter från universitetsadministrationen 

Inga större nyheter i senaste nyhetsbrevet från LU byggnad. 

§ 8 Övriga frågor 

Henrik ska fortsätta bearbeta doktorandrådet att välja en representant 

till HMS-K. Den kandidat som föreslogs kan inte svenska, så nytt 

försök får göras. CEC ska kontakta doktorandrådet där. 

§ 9 Kommande sammanträde  

Början på juni (10–14 juni) föreslog; Henrik gör en förfrågan via 

Doodle. 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat.  

Vid protokollet 

Erling Jirle 

Justeras 

Karin Hofvendahl, justeringsperson 

Henrik Wendel, ordförande 
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